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Ad 1) Siden sidst  
Humlehaven har etableret deres grundejerforening.  
Bestyrelsen fra Højager v/Bjarne og Lars var deltager fra Højagers side for at komme med gode råd vedr. 
overdragelse og legeplads. 
 

Ad 2) Overlevering fra kommunen 
Kommunen har meddelt at stierne c-c og d-d bør optages som offentlige stier, hvilket vil fjerne rigtigt mange 
punkter fra skadeslisten. 
 
Lars har haft gennemgang af asfaltarbejde sammen med en ekspert på området. Denne ekspert havde et par 
forslag vedr. montering af nogle ”pullerter”, der sikrer at der ikke køres på græshjørnerne, og dermed 
ødelægger rabatten. 
 
Der er aktiv dialog i gang og det skrider fremad med skadeslisten. 
 

Ad 3) Legepladsudvalg og status Humlehaven 
Kim tager kontakt til kommunen for næste skridt efter at Humlehavens grundejerforening er etableret. 
 

Ad 4) Snerydning og grønne arealer 
Lasse spørger gartner vedr. etablering af græsarmering i rabatterne ved stier samt pullerter og klipning af træer. 
 

Ad 5) Regnskab 
Regnskab er afsluttet og vi afventer nu de sidste bilag inden det afleveres til revision hos vores revisorer. 

Bestyrelsesmøde Højager 

Deltagere: Kim (77), Lars (77), Lasse (127) 

Afbud: Bjarne (91) 

Referent: Kim (77) 

Sted: Højager 107 

Dato: 7. oktober 2015  

Emne: Bestyrelsesmøde 

Dagsorden: 
 

1. Siden sidst  
2. Overlevering fra kommunen 
3. Legepladsudvalg og Humlehaven 
4. Sne og grønne arealer 
5. Regnskab 
6. Generalforsamling 
7. Næste møde 
8. Evt. 
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Ad 6) Generalforsamling 
Evt. onsdag d. 25. Er lokale ikke ledigt, så er d. 18 et alternativ. 
 
Der arrangeres vinsmagning eller portvinssmagning for gøre generalforsamlingen til lidt mere end blot 
information fra bestyrelsen. 
 

Ad 7) Næste møde 
Mandag d. 2. november kl. 20:30 hos Kim. 
 

Ad 8) Evt. 


